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Από το υπ’ αριθ. 21/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 608/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση καταρχήν της απευθείας ανάθεσης 
προμήθειας καυσίμων για την κίνηση των δημοτικών 
οχημάτων και τη θέρμανση των δημοτικών κτηρίων. 

 
         Σήμερα 7 Σεπτεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 2-9-2011 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και 
στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  40 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Π. Τσαπαρόπουλος, 19)Α. Καγκελίδης, 20)Μ. Παπαϊωνάννου, 
21)Θ. Κορωνάς, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 24)Κ. 
Κουτσαντάς, 25)Λ. Τσαβδαρίδης, 26)Α. Νεστορόπουλος, 27)Α. 
Γκαμπέσης, 28)Κ. Κοστογλίδου, 29)Α. Βεσυρόπουλος, 30)Β. 
Γιαννουλάκης, 31)Χ. Τσιούντας, 32)Ε. Γουναράς, 33)Γ. Σουμπέκας, 
34)Κ. Παναγιωτίδης, 35)Δ. Γκέκα, 36)Α. Παπαδόπουλος, 37)Σ. 
Κουμτσίδης, 38)Ι. Σοφρόνωφ, 39)Γ. Μελιόπουλος, 40)Χ. 
Σαββαϊδου. 

Κ. Συμεωνίδης 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Α. 
Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. 
Παπαδόπουλος, Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. 
Νένος, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 597/2011 απόφασης, που προτάχθηκε της συζήτησης των προ ημερήσιας διάταξης 
θεμάτων, προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γαϊτάνου, Μ. Παπαϊωάννου. 
2) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Π. Τσαπαρόπουλος, και αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. 
Χατζηαθανασίου, Θ. Αγγελίνας, Α. Καγκελίδης, Γ. Κάκαρης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Ε. Γουναράς, Γ. Σουμπέκας. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 601/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Σουμπέκας και αποχώρησε η κα Κ. Κοστογλίδου. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 603/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Παναγιωτίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 605/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Κοστογλίδου, Κ. Παναγιωτίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση του εκτάκτου θέματος μεταξύ των αριθ. 605-606/2011 αποφάσεων αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κοστογλίδου, Γ. Σουμπέκας, Κ. Παναγιωτίδης, Σ. Κουμτσίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 607/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κοστογλίδου και 
αποχώρησε ο κ. Θ. Θεοδωρίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 611/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ. Θεοδωρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Χ. Κούτρας, 
Γ. Μελιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 612/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Χ. Κούτρας, Κ. Παναγιωτίδης, Γ. Μελιόπουλος. 

 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 7° θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 

υπόψη του συμβουλίου το από 6-9-2011 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών 
Αριστομένη Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Για την προμήθεια καυσίμων οχημάτων  και θέρμανσης έτους 2011 περιλαμβάνεται 
στο τεχνικό Πρόγραμμα  του έτους 2011 και ο χορηγητής θα αναδειχθεί για ένα έτος. Για την 
προμήθεια έγινε διαγωνισμός στις 15-7-2011. Στον διαγωνισμό  δεν συμμετείχε καμία  εταιρεία. 
Η Οικονομική Επιτροπή  αποφάσισε με τις  306/2011 και 329/2009 να εγκρίνει τα πρακτικά του 
διαγωνισμού και να  κηρύξει τον διαγωνισμό  άγονο. Επειδή η προηγούμενη σύμβαση για την 
προμήθεια καυσίμων λήγει την 31-9-2011 παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αναθέσει 
απευθείας τον διαγωνισμό  σύμφωνα με τις διατάξεις του Ενιαίου Κανονισμού Προμηθειών» 
που κυρώθηκε με την Υπουργική Απόφαση αρ. 11389/23-3-1993. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Αρχοντάκη: Ο διαγωνισμός ήταν άγονος, δεν παρουσιάστηκε κανένας, 
περάσαμε από την οικονομική επιτροπή και προτείνουμε τώρα να πάμε για απευθείας 
ανάθεση.  
 Τσαβδαρίδης: Κα Αρχοντάκη γνωρίζων, και διορθώστε με αν κάνω λάθος, ότι 
για να πάμε σε απευθείας ανάθεση, πρέπει να έχουμε δυο άγονους διαγωνισμούς. 
Εδώ με το εισηγητικό φαίνεται ότι έχει γίνει ένας. Θεωρώ ότι αν είναι έτσι τα 
πράγματα, δεν μπορείτε να πάτε σε απευθείας ανάθεση. 
 Αρχοντάκη: Δε μας δεσμεύει κε Τσαβδαρίδη, μπορούμε να πάμε σε απευθείας 
ανάθεση. 
 Σοφρόνωφ: Θα ήθελα να ρωτήσω κα Αρχοντάκη, ποιο είναι το ποσό της 
προμήθειας, αν παραμένει το ίδιο ποσό και στην απευθείας ανάθεση και εφόσον δε 
συμμετείχε καμιά εταιρία όπως λέτε στο διαγωνισμό που έγινε, προφανώς δεν τους 
συνέφερε. Πώς τώρα θα δεχθεί να αναλάβει κάποιος;  
 Αρχοντάκη: Στο διαγωνισμό θέλει εγγυητική επιστολή ενώ εγγύηση, στην 
απευθείας ανάθεση δε θέλει, οι κρατήσεις αλλάζουν, έχουν ΤΑΔΚΥ, έχουν 4% φόρο, 
στην απευθείας ανάθεση έχουν 1% μόνο, κι έχει γίνει καθεστώς να έρχονται στην 
ανάθεση πια γιατί δεν τους συμφέρει αλλιώς. 
 Σοφρόνωφ: Θα αναθέσουμε σε έναν όμως, έτσι δεν είναι; Πώς αποκλείουμε 
όλους τους άλλους στην προκειμένη περίπτωσης Είναι δίκαιο; 
 Αρχοντάκη: Ήρθα σε επικοινωνία με πάρα πολλούς, δε μας θέλουν, κανένας 
δε μας θέλει και θα πιέσουμε κάποιον να δεχθεί. 
 Β. Παπαδόπουλος: Όσον αφορά αυτό το ένας, υπάρχει δυνατότητα και πάρα 
πολλοί δήμοι έχουν προχωρήσει σε αναθέσεις ανά δημοτική ενότητα, υπάρχει αυτή η 
δυνατότητα κι είναι ένα ευέλικτο μέτρο το οποίο μπορούμε να χρησιμοποιήσουμε 
ώστε να μην πιεζόμαστε από τον έναν. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισε η σύμβουλος Ι. Σοφρόνωφ. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Γ. Μελιόπουλος. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 6-9-2011 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Α. Λαζαρίδη. 
2.- Την αριθ. 149/2011 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, με την οποία 
καταρτίσθηκαν οι όροι του διαγωνισμού για την προμήθεια καυσίμων για τη χρονική 
διάρκεια ενός (1) έτους.  
3.- Την αριθ. 306/2011 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, με την οποία 
εγκρίθηκαν τα πρακτικά του παραπάνω διαγωνισμού και κηρύχθηκε ο διαγωνισμός 
άγονος, επειδή δεν κατατέθηκε καμία προσφορά, καθώς και η επαναπροκήρυξη του 
διαγωνισμού.  
4.- Την αριθ. 329/2011 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, με την οποία εγκρίθηκε 
η εν μέρει κατάργηση της παραπάνω απόφασής της και ειδικότερα η έγκριση 
επαναπροκήρυξης του εν λόγω διαγωνισμού. 
5.- Την αναγκαιότητα απευθείας ανάθεσης της προμήθειας καυσίμων για την κίνηση 
των δημοτικών οχημάτων και τη θέρμανση των δημοτικών κτηρίων.  
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 



7.- Τις διατάξεις του άρθρου 42 του Ν. 11389/93 (ΕΚΠΟΤΑ). 
8.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 & 67 (παρ. 7) του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα 
Καλλικράτης. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Εγκρίνει καταρχήν την απ’ ευθείας ανάθεση της προμήθειας, κατά τις 
διατάξεις του άρθρου 42 του Ε.Κ.Π.ΟΤΑ, των καυσίμων για την κίνηση των 
δημοτικών οχημάτων και τη θέρμανση των δημοτικών κτηρίων Δήμου Βέροιας. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  608/ 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Πέτρου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ι. Καπετανίδης  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  15-11-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Γ. Σουμπέκας 
Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαϊδου 

 


